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Toelichtende nota 

 

In de gemeenteraad ontstond een debat rond de zweminfrastructuur in Mechelen. Na 

het annuleren door Studio 100 van Plopsaqua, wordt bekeken wat de beste oplossing 

verder is. Er is de optie om mee te financieren aan het zwembad in Willebroek of 

Hofstade, of de Nekker. Daarnaast is er nog steeds de optie van een mogelijke 

renovatie van het Geerdegemvaart zwembad.  

 

Hoewel in de gemeenteraad bedragen van 30 à 40 miljoen euro werden genoemd, is 

er in het verleden sprake geweest van 15 miljoen euro aan renovatiekosten voor 

Geerdegemvaart. Toegegeven, dat was al enkele jaren geleden. Op de gemeenteraad 

sprak de schepen ook een studie die op dit moment liep rond die renovatie.  

 

Daarnaast kwam er gisteren het nieuws dat buurtgemeente Sint-Katelijne-Waver zal 

investeren in een nieuw zwembad, dat twee bestaande zwembaden moet vervangen. 

Hoewel de situatie daar niet dezelde is, spreken de grootte-ordes wel boekdelen: de 

kost wordt geraamd op 12 miljoen euro, waarvan 4,5 miljoen euro gesubsidieerd wordt 

door de Vlaamse overheid. 

 

Vragen 
 

- Loopt er effectief een studie rond de mogelijke renovatie van het Geerdegemvaart 

zwembad? Zo ja, wat is de timing voor de oplevering, zijn er in het verleden al 

gelijkaardige studies uitgevoerd rond die renovatie, en kunnen deze (en de nieuwe) 

bezorgd worden? Zo nee, wat is de kostprijs om zo’n studie op te starten? 

- Kan een project van de renovatie van het Geerdegemvaart zwembad eventueel 

gebruik maken van die Vlaamse subsidies, want dit is toch al een heel groot deel? 
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